



INVITATION

Rencontre du Conseil Québécois des AFDU
Meeting of the Quebec Council of CFUW Clubs

2024-04-27

The Church of Saint John the Baptist

233, avenue Sainte-Claire,
Pointe-Claire (Québec) H9S 4E3

9 H 30 À 15 H 30

Continental Breakfast / Petit Déjeuner Continental
Light Lunch / Déjeuner Léger

40,00\$

Guest Speaker / Invitée

Dianea Carroll Phillips





Diane Carroll Phillips

Diane is a former teacher and consultant with the Lester B. Pearson School Board (Montreal) and the Kativik School Board located in Nunavik. She is a graduate of McGill University (B. Ed.), a PPCC-certified professional life coach (Concordia University), a certified *Adventures in Wisdom* youth coach (Austin, Texas), a former educator and consultant with the Lester B. Pearson School Board, and an entrepreneur-owner and operator of *Science Yourself! No G's About It!* and the *STEAMGENUITY Girls' Space Program*. Diane is an alumna of *Space Camp* and has achieved certifications from the *US Space & Rocket Center* (Huntsville, Alabama). She holds a certification from the *Zero*

G Corporation Teachers in Space-Weightless Microgravity Flight Program. Her space work continues with the *Magnitude.io Leguminous Plants in Space* program, working in collaboration with Springdale Elementary School. Diane is the volunteer education president at the Montreal Aviation Museum. She has been a member of MLUWC for the past three years.

She has provided more than 25 years of presentations and workshops at JSCH (Johnson Space Center Houston) and has trained over 20,000 educators during her career. In February 2021, she was selected as a member of the elite *SEEC CREW* team at the *Johnson Space Center's Space Exploration Educator's Conference*. As a *SEEC CREW* member, she serves as a lead space STEM educator in the province of Quebec and a global ambassador.

In February 2023, she was awarded the *Cherri Brinley Outstanding Educator Award* for outstanding contributions to "Space Education" at the Johnson Space Center in Houston, Texas. She is the first recipient of the *Indigenous Stardust Festival 2023 STEM+ Outreach Excellence Legacy Award* at the *Stardust Festival in Timmins*, Ontario. In January 2024, Diane was assigned to the *Space Foundation Teacher Liaison Program, Flight 24*. Diane is a recognized DKG International and ISF speaker. She works in partnerships with teachers, schools, and community programs to support content development, teacher facilitation, mentoring, parent talks, and home support. Her education outreach partnerships extend from the island of Montreal across the globe to Mexico, Brazil, the Philippines, South Africa, Thailand, and more.

Diane a été enseignante et consultante à la Commission scolaire Lester B. Pearson (Montréal) et à la Commission scolaire Kativik (Nunavik). Elle est diplômée de l'Université McGill (B. Ed.), coach de vie professionnelle certifiée PPCC (Université Concordia), coach de jeunesse certifiée *Adventures in Wisdom* (Austin, Texas), ancienne éducatrice et consultante à la Commission scolaire Lester B. Pearson, et entrepreneure-propriétaire et exploitante de *Science Yourself! No G's About It!* et le *STEAMGENUITY Girls' Space Program*. Diane est une ancienne élève du *Space Camp* et a obtenu des certifications de l'*US Space & Rocket Center* (Huntsville, Alabama). Elle est titulaire d'une certification du programme de vol en microgravité sans poids de *Zero G Corporation Teachers in Space*. Son travail dans l'espace se poursuit avec le programme *Magnitude.io Leguminous Plants in Space*, en collaboration avec l'école primaire de Springdale. Diane est présidente bénévole de l'éducation au Musée de l'aviation de Montréal. Elle est membre du MLUWC depuis trois ans.

Elle a assuré pendant plus de 25 ans des présentations et des ateliers au JSCH (*Johnson Space Center Houston*) et a formé plus de 20 000 éducateurs au cours de sa carrière. En février 2021, elle a été sélectionnée comme membre de l'équipe d'élite *SEEC CREW* lors de la conférence des éducatrices en exploration spatiale du *Johnson Space Center*. En tant que membre de *SEEC CREW*, elle joue le rôle d'éducatrice principale en matière d'exploration spatiale dans la province de Québec et d'ambassadrice mondiale.

En février 2023, elle a reçu le *Cherri Brinley Outstanding Educator Award* pour sa contribution exceptionnelle à l'éducation spatiale au *Johnson Space Center* de Houston, au Texas. Elle est la première lauréate du *Indigenous Stardust Festival 2023 STEM+ Outreach Excellence Legacy Award* au *Stardust Festival* de Timmins, en Ontario. En janvier 2024, Diane a été affectée au programme de liaison avec les enseignants de la Fondation spatiale, vol 24. Diane est une conférencière reconnue de DKG International et de l'ISF. Elle travaille en partenariat avec des enseignants, des écoles et des programmes communautaires pour soutenir le développement du contenu, l'animation des enseignants, le mentorat, les discussions avec les parents et le soutien à domicile. Ses partenariats en matière d'éducation s'étendent de l'île de Montréal au Mexique, au Brésil, aux Philippines, en Afrique du Sud, en Thaïlande et à d'autres pays.

Registration / Inscription

Registration / Inscription

- Be sure to register **no later** than April 22nd / Assurez-vous de vous inscrire au plus tard le 22 avril.
- Link to register / Lien pour s'inscrire : <https://forms.gle/eVxXKA4Px7m8RUAS7>

Payment / Paiement

- [Lien PayPal Link](#) (You don't need a PayPal account; you can use your credit card / Vous n'avez pas besoin d'un compte PayPal ; vous pouvez utiliser votre carte de crédit)
- For e-transfers, please contact our treasurer for details at mluwc.treasurer17@gmail.com /
Pour les virements électroniques, veuillez contacter notre trésorière à l'adresse mluwc.treasurer17@gmail.com.

Questions? Contact Nancy Acemian (mluwc1@gmail.com)

Vous avez des questions? Contactez Nancy Acemian (mluwc1@gmail.com)

